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Plats och tid Konferensrum Tryggö, Kommunhuset Kungshamn, 2024-05-23, kl 09.00 – 11.45 

Öppet sammanträde  

Ordinarie Jan-Olof Larsson (S) Kommunstyrelsen 
Sanna Lundström (S), vice ordförande 
Ann-Sofie Svensson (S), Utbildningsnämnden,  
Marianne Eldh, Hjärt/lung 
Bodil Winther Jönsson, DHR 
Per Karlsson, SRF 
Vivianne Gustafsson, PRO 
Jan Ulvemark, PRO 
Annbritt Wahlström, PRO 
Kjell Klasson, SPF 
Ulla Turemark, SPF 
 

 

Närvarande 
ersättare 

Mikael Sternemar (L), Kommunstyrelsen 
Britt Lindgren (C), Omsorgsnämnden 
Camilla Jansson (DemR), Omsorgsnämnden 
Karin Samuelsson (M), Utbildningsnämnden 
Eva Finn Andersson, Hjärt/Lung 
Jan Åsberg, PRO 
Monica Kjellson, SPF 
 

 

Övriga deltagare Petra Hurri, projektledare §29 
Per Olofsson, fastighetschef §29 
Elinor Axelsson, tf verksamhetschef §§30-38 
Maria Zetterberg, sekreterare 
 

 

Justerare Kjell Klasson (SPF) 

Justering Kommunhuset, den 23 september 2024 kl 13.00 

Sekreterare    

 Maria Zetterberg   
Ordförande    

 Jan-Olof Larsson   
Justerare    

 Kjell Klasson (SPF)   
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KPT § 29 

Hunnebohemmet 

Petra Hurri, projektledare och Per Olofsson fastighetschef informerar om läget med om- och 
tillbyggnationen av Hunnebohemmet. 
Om allt går enligt plan kan byggstart bli i november 2025 och allt bör då kunna vara klart 
vår/sommar 2028.  
 
Kommunala rådet för pensionärs- och tillgänglighetsfrågor tar del av informationen.  

KPT § 30 

Plan för utbildning i Hjärt-Lungräddning inom äldreomsorgen 2024/25 

Elinor Axelsson, tf verksamhetschef informerar om planen för utbildning i Hjärt- och lungräddning. 
Omsorgsförvaltningen har en 4-årig plan för all basutbildning som behöver ske. Detta innefattar 
även brandutbildning och dokumentationsutbildning m.m. I utbildningen för undersköterskor ingår 
det utbildning i hjärt- och lungräddning. Vid nyanställning så ser man på om den nyanställde 
behöver någon utbildning och då ska detta kompletteras.  
 
Elinor Axelsson återkommer med information kring hur vi säkerställer att alla nyanställda får 
utbildning i hjärt- och lungräddning.  
 
Kommunala rådet för pensionärs- och tillgänglighetsfrågor tar del av informationen.  

KPT § 31 

Utvärdering av kvalité på/för demensboende 

Elinor Axelsson, tf verksamhetschef informerar om den nationella enkät som går ut till alla boende 
på demensboende för utvärdering av kvalité som den boende svarar på.  
 
Rådet önskar att det skulle införas en enkät som de anhöriga till boende kan besvara.  
 
Elinor Axelsson informerar om att det finns en anhörigsamordnare som de anhöriga kan vända sig 
till.  
 
Elinor Axelsson kontaktar Lysekil för att se hur de tänker kring en extra enkät för de anhöriga. 
Vi behöver också fundera på hur vi arbetar med resultatet av enkäten.  
 
Kommunala rådet för pensionärs- och tillgänglighetsfrågor tar del av informationen. 
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KPT § 32 

Demensutbildning för personal inom äldrevården 

Elinor Axelsson, tf verksamhetschef informerar om att personalen går BPSD utbildning som riktar 
sig till de som arbetar med dementa brukare.  
 
Elinor Axelsson önskar att rådets medlemmar kontaktar henne om det finns frågor och synpunkter 
om vården. 
 
Kommunala rådet för pensionärs- och tillgänglighetsfrågor tar del av informationen.  

KPT §33 

Flexibelt boende på kvarnbergshemmet 

Elinor Axelsson, tf verksamhetschef informerar om hur vi ska aktivt arbeta med införandet av 
flexibelt boende. Flexibelt boende kommer att succesivt införas när rummen blir lediga.  
  
Kommunala rådet för pensionärs- och tillgänglighetsfrågor tar del av informationen 
 

KPT §34 

Information om fallolyckor till de som har hemtjänst 

Elinor Axelsson, tf verksamhetschef informerar om verksamheten för uppsökande hembesök för de 
över 85 år. De besöker personer och informerar i det egna hemmet om vad man ska tänka på. Denna 
verksamhet är preventiv. Verksamheten är relativt nystartad och går igenom i tur och ordning alla 
invånare över 85 år. För de som har hemtjänst redan så informerar personalen om vad man kan 
tänka på.  
 
Tyvärr har ett ökat användande av alkohol i kommunen adderat till problematiken kring fallolyckor.  
  
Kommunala rådet för pensionärs- och tillgänglighetsfrågor tar del av informationen 
 

KPT § 35 

Vad blev resultatet av läkemedelskollen 

Elinor Axelsson, tf verksamhetschef informerar om hur läkemedelskontrollen ser ut i kommunen. 
Den kontroll som kommunen ansvarar för finns det rutiner för. Kommunens kontroll sker via MAS. 
En årlig genomgång för den enskilde ska erbjudas via regionen.  
 
Sanna Lundström, vice ordförande tar med sig ärendet till delregional nämnd.  
  
Kommunala rådet för pensionärs- och tillgänglighetsfrågor tar del av informationen 
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KPT § 36 

Bemanning under sommaren 

Elinor Axelsson, tf verksamhetschef informerar om hur bemanningen sett ut under sommaren. 
Under sommaren ökar brukarantalet med de sommarboende som kommer hit och behöver insatser. 
Det har även denna sommar varit svårt att rekrytera men sommaren har fungerat väl trots allt.   
  
Kommunala rådet för pensionärs- och tillgänglighetsfrågor tar del av informationen 
 

KPT § 37 

Utveckling och införande av AI 

Elinor Axelsson, tf verksamhetschef informerar om att vi inte använder AI-tekniken inom 
omsorgen. Vi arbetar med en del andra digitala lösningar. På Kvarnberget inför man RoomMate.  
Vi håller på att installera digitala lås i hemtjänsten och digitala lås för läkemedelsskåp.  
 
Eventuellt införande av medicinrobotar undersöks.  
 
Digitaliseringsärendet kommer att tas upp igen på sammanträdet på våren 2025 för en uppföljning.  
  
Kommunala rådet för pensionärs- och tillgänglighetsfrågor tar del av informationen 
 

KPT § 38 

Träffpunkten 

Elinor Axelsson, tf verksamhetschef informerar om Träffpunkten på Hav och Land. Många 
besökare varje vecka. 
Det nuvarande avtalet med Hav och Land gäller året ut. Förvaltningen arbetar med ett nytt avtal 
från och med jan 2025.  
 
Kommunala rådet för pensionärs- och tillgänglighetsfrågor tar del av informationen. 
 

KPT § 39 

Policy för gående och framfart med fordon på våra trottoarer samt gång- och 
cykelbanor i kommunen 

Jan-Olof Larsson, ordförande informerar om att det kommer vara ett separat möte med 
trafikingenjören för att sedan återkomma till rådet med information 
  
Kommunala rådet för pensionärs- och tillgänglighetsfrågor tar del av informationen 
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KPT § 40 

Borttagna H-platser utanför Göstas 

Jan-Olof Larsson, ordförande informerar om att 1 handikapplats har tagits bort utanför Göstas för 
att servicefordon måste komma fram till företaget.  
En ny plats kommer att anläggas i mitten av torget nere vid Göstas.  
 
Möte med trafikingenjören kommer att ske för att diskutera frågan.  
De av rådets medlemmar som har sakkunskap kommer att bjudas in till mötet 
 
Kommunala rådet för pensionärs- och tillgänglighetsfrågor tar del av informationen 
 

KPT § 41 

Hastighetsbegränsande åtgärder Lindalsskogen 

Jan-Olof Larsson, ordförande informerar om att det kommer vara ett separat möte med 
trafikingenjören för att sedan återkomma till rådet med information.  
 
De av rådets medlemmar som har sakkunskap kommer att bjudas in till mötet 
 
Kommunala rådet för pensionärs- och tillgänglighetsfrågor tar del av informationen 
 

KPT § 42 

Slukhål på Smögen och Lindalsskogen 

Jan-Olof Larsson, ordförande informerar om att asfaltering av kommunen sker. Ordförande 
uppmanar rådet att om ni ser något i kommunen som är fel så felanmäl detta på kommunens 
hemsida.  
  
Kommunala rådet för pensionärs- och tillgänglighetsfrågor tar del av informationen 
 

KPT § 43 

Översyn av övergångsställen 

Jan-Olof Larsson, ordförande informerar om att separat möte kommer att ske med trafikingenjören 
för en genomgång av övergångsställena i kommunen.  
 
De av rådets medlemmar som har sakkunskap kommer att bjudas in till mötet.  
  
Kommunala rådet för pensionärs- och tillgänglighetsfrågor tar del av informationen. 
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